

Saii *Maldives*

LAGOON

CURIO COLLECTION BY HILTON



Babysitting Service

Charges per hour per child:

All Day
USD 30++

Ages 4 years old and above:
complimentary if in Kids Club
during operation hours.

Ages 3 years old and below:
babysitting charges apply regardless the location.



Prices are subject to 10% service charge and 16% GST.



REGISTRATION AND LEGAL DISCLAIMER FOR BABYSITTING SERVICE

GENERAL INFORMATION

Babysitting Date		Room No.	
Start Time		End Time	
Guest's Name			
Name & Age of Child 1		Nationality	
Name & Age of Child 2		Arrival Date	
Name & Age of Child 3		Departure Date	
Any Medical Condition or Allergies			
Emergency Contact No. of Parents / Guardian			

I, _____ (Name of Parent/ Legal Guardian), would like to use the Babysitting and Child Care Service provided by certain personnel of SAIL LAGOON MALDIVES Curio Collection by Hilton (the "Resort") and hereby give my consent to my above child/ children to be attended to by such Resort personnel.

I agree that use of such services is at my own risk, and acknowledge that:

- a. Babysitting Services are provided solely for the convenience of the Resort guests.
- b. The Kids Club personnel may not be professionally trained Sitters, and the Resort does not make any warranty or representation in respect of the qualification of such Sitters.
- c. Other than the medical condition and/ or allergies of my child/ children disclosed above, I have no knowledge of any other condition that would make unsuitable or risky for my child/ children to be attended to by the Sitters.

In the event of an emergency, I hereby authorize the Sitters, the Resort, its employees and/ or their designated medical professionals to make emergency medical decisions for my child/ children and/ or to administer emergency medical assistance to my child/ children. I accept responsibility for payment of expenses incurred as a result of any medical treatment provided to my child/ children.

In consideration for my child/ children being allowed to participate in the Babysitting Services and be attended by the Sitters. I agree to INDEMNIFY AND RELEASE the Resort, the Resort's owner, the resort's operator and SAii LAGOON MALDIVES and their respective directors, employees, agents and representatives of each of the foregoing (including but not limited to the relevant personnel), from and against any and all liability, claims, demands, actions, loss and damage, including but not limited to liability arising from any damage to or loss of personal property, or any injury sustained by, me or my child/ children arising out of or in any way connected with participation of my child/ children in the Kids Club Services, including any damages arising from the provision of emergency medical treatment.

TERMS & CONDITIONS

1. Babysitting Services are provided to children of 1 – 11 years old, between 07:00 AM to 02:00 AM.
2. This service is chargeable at US\$ 30 per child per hour. Fees are subject to GST & Service Charge amounting to 27.6%.
3. Maximum of two children per Sitter
4. For cancellation, please inform the Kids Club at least 2 hours prior to the appointed time. If prior cancellation is not received, a minimum surcharge of one-hour service will be levied.
5. Please do not pay the Sitters directly. All charges will be posted to your room account.
6. The Sitters are not allowed to take the children out of the guestroom or Kids Club or involve them in any activity without the written consent of the Parents/ Guardian.

I have carefully read the foregoing, understand its contents and accept its terms and conditions. I hereby sign this document with full knowledge of its significance.

Guest's Signature: _____

Date:

FOR OFFICIAL USE	
Name of Kids Club Personnel	
Date	



РЕГИСТРАЦИЯ И ЮРИДИЧЕСКАЯ ОТКАЗ ОТ ОТВЕТСТВЕННОСТИ ДЛЯ УСЛУГИ няне

ОБЩАЯ ИНФОРМАЦИЯ

Дата свидание с няней/ Дата		Номер комнаты	
Время начали		Время окончание	
Имя гостя			
Имя & Возраст Ребенка 1		Национальность	
Имя & Возраст Ребенка 2		Дата прибытия	
Имя & Возраст Ребенка 3		Дата отбытия	
Заболевание или аллергия			
Контактный телефон для экстренной помощи родителей/опекунов			

Я, _____ (Имя родителя/законного опекуна), хотел бы воспользоваться услугами няни и ухода за детьми, предоставляемыми определенным персоналом SAIL LAGOON MALDIVES Curio Collection by Hilton («Курорт»), и настоящим даю свое согласие моему вышеуказанному ребенку/ дети должны находиться под присмотром такого персонала курорта.

Я согласен с тем, что пользуюсь такими услугами на свой страх и риск, и признаю, что:

- а. Услуги няни предоставляются исключительно для удобства гостей Курорта.
- б. Персонал Детского клуба не может быть няней с профессиональной подготовкой, и Курорт не дает никаких гарантий или заявлений в отношении квалификации таких нянь.
- в. Помимо состояния здоровья и/или аллергии моего ребенка/детей, описанных выше, мне не известно о каком-либо другом состоянии, которое сделало бы неподходящим или рискованным для моего ребенка/детей присутствие нянь.

В случае возникновения чрезвычайной ситуации я настоящим разрешаю няням, Курорту, его сотрудникам и/или назначенным ими медицинским работникам принимать решения о неотложной медицинской помощи моему ребенку/детям и/или оказывать неотложную медицинскую помощь моему ребенку/детям.

Я принимаю на себя ответственность за оплату расходов, понесенных в результате любого медицинского лечения, оказанного моему ребенку/детям.

Принимая во внимание, что моему ребенку/детям будет разрешено участвовать в услугах няни и присматривать за ними. Я согласен освободить от ответственности курорт, владельца курорта, оператора курорта и SAii LAGOON MALDIVES и их соответствующих директоров, сотрудников, агентов и представителей каждого из вышеперечисленных лиц (включая, помимо прочего, соответствующий персонал) от любых и всю ответственность, претензии, требования, действия, убытки и ущерб, включая, помимо прочего, ответственность, возникающую в результате любого ущерба или потери личного имущества, или любого вреда, причиненного мне или моему ребенку/детям, возникшего в результате или каким-либо образом связанные с участием моего ребенка/детей в Услугах Детского клуба, включая любые убытки, возникшие в результате оказания неотложной медицинской помощи.

УСЛОВИЯ И ПОЛОЖЕНИЯ

1. Услуги няни предоставляются детям в возрасте от 1 до 11 лет с 07:00 до 02:00.
2. Эта услуга стоит 30 долларов США за ребенка в час. Сборы облагаются налогом и сбором за обслуживание в размере 27,6%.
3. Максимум двое детей на одну няню.
4. При отмене бронирования сообщите об этом Детскому клубу не позднее, чем за 2 часа до назначенного времени. Если предварительная отмена не получена, взимается минимальная доплата за один час обслуживания.
5. Пожалуйста, не платите няням напрямую. Все расходы будут зачислены на счет вашего номера.
6. Няням не разрешается выводить детей из комнаты для гостей или Детского клуба, а также привлекать их к какой-либо деятельности без письменного согласия Родителей/опекунов.

Я внимательно прочитал вышеизложенное, понимаю его содержание и принимаю его условия. Настоящим я подписываю этот документ с полным осознанием его значения

Подпись гостя: _____

Дата:

ДЛЯ ОФИЦИАЛЬНОГО ИСПОЛЬЗОВАНИЯ	
Имя персонала Детского клуба	
Дата	